
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ PEDAGOGICKÉ RADY 22.5. 2017
• Diskuze o Laplaceově transformaci v kursu UKA může probı́hat na fóru MS do 28.5.
• Na senátu MFF byly 3.5. schváleny v 1. čtenı́ vnitřnı́ předpisy MFF. Druhé čtenı́ bude 24.5. od 16:00.
• Pro přı́pravu institucionálnı́ akreditace bude potřeba připravit velké množstvı́ dokumentů do konce června.

PK žádá PR o spolupráci.
• V systému SIS byla přidána kontrola typu souboru kvalifikačnı́ch pracı́. Soubory .pdf musı́ odpovı́dat přesně

určenému standardu. Zatı́m nenı́ jasné, jak je vytvořit v systému TeX. Dokud nebude problém vyřešen stačı́
odevzdat práci v tištěné formě. elektronická verze bude nahrána dodatečně.

• Ještě chybı́ informace o změnách v Karolinkách na přı́stı́ rok. Je potřeba je urychleně dodat.
• Diskuze o akreditaci OM-1. ročnı́k.

Do přı́ště je potřeba prohlédnout sylaby PRG a rozmyslet, zda je potřeba je znovu zkusit měnit.
Do přı́ště je potřeba rozmyslet, zda je možné kreditovat předměty v 1. ročnı́ku nezávisle na hodinové
dotaci. Toto se může týkat pouze 1. ročnı́ku a musı́ být jasně odůvodněno.
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